
 ?האם אנו ערב צעדים ארגוניים -עדכון משא ומתן בעניין הסכם השכר 

  

 שלום חברים

  

נשיאי  ה,”ראו מצ״ב את מכתבו של יו"ר המועצה המתאמת שנשלח ליו"ר וראנא 
 ביום שישי. יו״ר ות״ת ויו״ר התאחדות הסטודנטים הארצית האוניברסיטאות,

  נראה כי הגענו לנקודת ההכרעה במו"מ על הסכם השכר.

לא  לצערנו המו"מ נמשך ונמשך וכל ניסיונותינו לזרזו ולסיימו עלו בתוהו. נראה כי
אצה דרכם של שאר המעורבים במו"מ להגיע להסכם בתקופה הקרובה כך 

  ששכרנו לא ימשיך וישחק.

להרבות בדיונים מבלי  כפי שהבהרנו מיומו הראשון של המו"מ, לא נוכל להסכים
להגיע להסכמות, שהרי אנו ללא הסכם שכר כבר למעלה משנתיים )עובדה 

סיוני, בעיקר בחברינו בפנסיה הצוברת ביכולת פיצוי בגין אובדן חיסכון פנ הפוגעת
 החדשה(.

אני תקווה כי עכשיו שנקודת ההכרעה ברורה, יתעשת מי שצריך ויעבור לפסים 
 מואצים של מו"מ שאותו, אני משוכנע, ניתן לסיים בתוך זמן קצר.

  

 בברכה

 אודי מקוב
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